

6 valves de 36 pouces, à \$592.19	\$3,553.14
4 valves de 30 pouces, à \$390.14	1,568.56
1 valve de 36 pouces, à \$880.63 (horizontal check valve)	880.63
Total	\$6,002.33

6-36" valves @ \$592.19	\$3,553.14
4-30" valves @ \$390.14	1,568.56
1-36" valves @ \$880.63 (horizontal check valves)	880.63
Total	\$6,002.33

et d'autoriser la passation d'un contrat notarié et la remise des dépôts aux soumissionnaires qui n'ont pas obtenu le contrat.

and that a notarial contract be passed, and that the deposits be refunded to the unsuccessful tenderers.

5.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, recommandant que M. A. Sénécal soit nommé aide-ingénieur au système de réfrigération au Marché Bonsecours.

5.—Submitted a report from the Superintendent of Markets, recommending that Mr. A. Sénécal be appointed assistant engineer of the refrigerating plant at Bonsecours Market.

Résolu: Que ledit A. Sénécal soit nommé à cette position au salaire de \$600 par année, à compter du jour de l'acceptation des travaux du système de réfrigération.

Resolved: That the said A. Sénécal be appointed to the said position at a salary of \$600 per annum, the same to run from the date the refrigerating plant shall be accepted.

6.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant de \$12,637.61, suivant liste certifiée.

6.—Submitted warrants signed by the City Comptroller and Auditor, amounting to \$12,637.61, as per certified list.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

Resolved: That payment of same be authorized.

7.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés au sujet du remplacement de M. P. Hogue, assistant-clerc du Marché St-Laurent.

7.—Submitted a report from the Superintendent of Markets anent the appointment of a successor to Mr. Hogue, assistant clerk of the St. Lawrence Market.

Résolu: Que M. Henri Chartrand soit nommé à ladite position, au salaire de \$625 par année, avec occupation du logement, chauffage et éclairage, à compter du 1er mai prochain, et ce, sans salaire extra d'ici à cette date.

Resolved: That Mr. Henri Chartrand be appointed to the said position at a salary of \$625 per annum with lodgings, heating and lighting, from the 1st May next, and without any extra salary from now until said date.

8.—Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, recommandant l'installation d'un téléphone dans l'écurie de la rue des Carrières, pour le Département de l'Incineration.

8.—Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, recommending that a telephone be installed in the stable of des Carrières street for the Incineration Department.

Résolu: D'autoriser l'installation dudit téléphone.

Resolved: Accordingly.

9.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, recommandant le déplacement, au coût approximatif de \$35, de deux tuyaux d'égout dans le bas de la rotonde du Marché Bonsecours, où sont situées les machines pour le système de réfrigération.

9.—Submitted a report from the Superintendent of Markets, recommending the removal, at an approximate cost of \$35, two sewers pipes from the basement of the rotunda of the Bonsecours Market, where the machines for the refrigerating plant are installed.

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

Resolved: That said recommendation be concurred in.

10.—Il est

10.—It was

Résolu: De prier le Greffier de la Cité de bien vouloir préparer une nouvelle liste, par ordre de préséance, des téléphones payés par la Cité et de la soumettre au Bureau des Commissaires aux fins de la publication dans le livre du téléphone.

Resolved: That the City Clerk be requested to prepare a new list by order of precedence of telephones paid by the City and to submit the same to the Board of Commissioners for insertion in the telephone directory.

11.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, recommandant de faire droit à la demande de M. Geo. Vaillancourt, à l'effet de changer l'étal qu'il occupe actuellement pour l'étal No 22 qui vient d'être remis par M. Richer.

11.—Submitted a report from the Superintendent of Markets, recommending that Mr. Geo. Vaillancourt's request to exchange the stall he is now occupying for stall No. 22, which has just been abandoned by Mr. Piché.

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

Resolved: To concur in said recommendation.

12.—Il est

12.—It was

Résolu: De demander au Surintendant des Marchés de faire rapport si tous les occupants actuels des étaux des marchés publics sont des locataires de la Cité ou bien s'ils sont des sous-locataires d'autres locataires de la Cité.

Resolved: That the Superintendent of Markets be requested to inform the Board whether all the stall keepers in the public markets are the City's tenants or subtenants of the City.

La séance s'ajourne à mardi prochain, le 25 courant, à 10.30 a.m.

The meeting was adjourned until Tuesday next, the 25th instant, at 10.30 a.m.

Ajournement.

Ajourned.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

L. N. SENECAI,
Secretary.